
Bilaga 

 

Pensionärsrådets plan för kommande möten och balanslista över frågor mm 

 

 

1. Plan för kommande möten 

 

Datum Tema 

12 sept 2016 Lokaler för föreningsverksamhet (i anslutning till nämndärende den 25 
aug; svar på skrivelse från S, MP och V om förutsättningar för inventering 
av lokaler för föreningslivet) 

Inte bestämt Besök av idrottsförvaltningen eller idrottsborgarrådet 

Inte bestämt Besök av äldreomsorgsinspektörerna  

 

 

  



 

2. Balanslista över frågor mm 

 

Fråga Väcktes när Tas upp när 

Möjligt för pensionärer att äta vid skolbespisningar?  

Rådet undersöker intresse i sina föreningar, skriver 
sedan till respektive rektor. Bror Palmäng har fått 
negativt besked från Sandåkraskolan.  

Äldreborgarrådet har lovat ta upp frågan med 
skolborgarrådet. 

Rådet ställer eventuellt frågan till grundskolechef 
Christer Oja vid Öppet forum vid nämndens 
sammanträde den 25 augusti. 

12 maj, 2 juni och 8 
dec 2014 

19 jan och 14 sept 
2015 

15 aug 2016 

Rådet avvaktar 
besked från 
äldreborgarrådet 

Boulehall – rådet vill att de banor som i dag används 
som skjutbana i Farsta sim- och idrottshall från den 1 
september 2015 används som boulebana.  

Nämnden bör omgående ta upp detta med 
idrottsnämnden. 

Stadsdelsnämnden och idrottsnämnden besöker 
tillsammans med representanter från förvaltningen 
och rådet Farsta sim- och idrottshallar för att 
undersöka möjligheten att ordna matcurling och 
boule som inomhusaktiviteter. 

Rådets ordförande kontaktar idrottsborgarrådet om 
ett besök hos rådet. 

5 mars 2012  

19 jan, 11 maj, 14 
sept, 12 okt och 9 
nov 2015 

9 maj, 7 juni, 15 aug 
2016 

 

 

 

 

Inte bestämt, 
förvaltningen bjuder 
in. 

Besök vid äldreboende, med fokus på maten 4 april 2016 Inte bestämt 

 

 

 

Listorna uppdaterades senast den 15 augusti 2016 


